
Protokollsutdrag IDN sammanträde 2016-05-17 

Sida 1 av 2 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2016      § 77- 87 
 

Tid: Tisdagen den 17 maj 2016 kl. 17.30 – 17:47 

Plats: Drätselsalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-05-23 
 

 

Emilia Bjuggren (S)  Sophia Granswed (M)

    

     

   

Ledamöter:  Erik Odenlid 

Emilia Bjuggren (S) ordförande   Nämndsekreterare 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Pontus Holmgren (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare   

Jenny Schöldin (S) 

Alexander Lindholm (S)   

Mariana Moreira Duarte (MP) Tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Steinunn Á Håkansson tf. förvaltningschef, Olof Öhman fd. förvaltningschef, Carina Braun 

avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne 

Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Emil Johansson (S) 

Anders Lindell (MP) 

Alexandra Sjölin Falk (MP)  

Andreas Berglöf (M) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 87 
Information och övriga frågor  
 

C. Information från förvaltningschef 
 
Den nytillträdda tf. förvaltningschefen Steinunn Á Håkansson presenterade sig och gav ordet 

till den avgående förvaltningschefen Olof Öhman, Olof Öhman går vidare till annat uppdrag 

som chef och ansvarig utredare för den utredning angående Stockholms stads eventuella OS 

ansökan om att erhålla vinterspelen 2026 som staden beslutat om. Olof Öhman tackade 

förvaltning och idrottsnämnd för det goda samarbetet under de gångna åren och såg samtidigt 

fram emot det nya uppdraget.  

 

Förvaltningschefen Steinunn Á Håkansson inbjöd till en liten sommarbuffé den 21/6 efter 

idrottsnämndssammanträdet som kommer att hållas i förvaltningens lokaler i Älvsjö. 

Separat inbjudan kommer senare. Hon informerade vidare om de organisationsförändringar 

som är pågång och som tidigare förvaltningschefen beslutat om. I förslaget ingår tre nya 

avdelningar, en avdelning som kommer att arbeta med föreningsstöd där även bokningen 

kommer att ingå. En avdelning med stabschef med fokus på kommunikation, slutligen delas 

driftavdelningen i två delar med varsin avdelningschef, en för utomhusanläggningar och en 

för inomhusanläggningar. Tidsplanen är att tjänsterna efter facklig förhandling skall kunna 

utlysas efter den 10 juni.  Förvaltningschefen Steinunn Á Håkansson återkommer på 

nästkommande sammanträde den 21/6 med mer information i frågan.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid   

Nämndsekreterare 


